

朝陽科技大學 092學年度第2學期教學大綱
Planning of Special Event 特別活動規劃

當期課號	4241	Course Number	4241
授課教師	陳鈞坤	Instructor	CHEN,JUNE KUEN
中文課名	特別活動規劃	Course Name	Planning of Special Event
開課單位	休閒事業管理系(二日)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	1.了解節慶典禮及特別活動的意義及實施方式。2.經由分組研討、報告及模擬方式，使學生對特別活動 規劃有整體的觀念。3.學習特別活動企劃案籌備、執行與檢討、以及贊助爭取與評估。	Objectives	The course presents an integrated approach to studying festivals and special events worldwide within theory, planning, management context. It makes students to understand and acknowledge the close ties that link the event planning with visitors and sponsorships relationship.
教材	課堂上課：互動式教學	Teaching Materials	Interaction of teach
成績評量方式	1.出席率20% ，2.上課情形10% ，3.上課討論20% ，4.期中報告20% ，5.期末書面報告30%	Grading	1.Attendance rate20% ，2.Proformance at class10% ，3.Discussion at class20% ，4.Presentation20% ，5.Report30%
教師網頁	-		
教學內容	1.了解節慶典禮及特別活動的意義及實施方式。2.經由分組研討、報告及模擬方式，使學生對特別活動 規劃有整體的觀念。3.學習特別活動企劃案籌備、執行與檢討、以及贊助爭取與評估。	Syllabus	The course presents an integrated approach to studying festivals and special events worldwide within theory, planning, management context. It makes students to understand and acknowledge the close ties that link the event planning with visitors and sponsorships relationship.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。